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Referat Daglig Ledelse d. 21.01.2021 
Teams	kl.	19:30	

Til stede: Formand Rikke Juel Enemærke, næstformand Birgitte Guldbrandsen, kasserer 
Jesper Lykking, national risk manager Linda Holmberg, national junior repræsentant junior 
(NJR junior) Lea Ellul-Terranella 
 

Dagsorden 

Punkter til orientering 
1. Opfølgning	på	referat	af	sidste	møde	
2. National	styregruppe	-	status	
3. Indkaldelse	til	Generalforsamling	

a. afklaring	på,	om	vi	skal	søge	dispensation	til	at	afholde	den	virtuelt	
b. reservedato	i	tilfælde	af	udskydelse	

4. Stillingsopslag	
a. indhold	
b. proces,	tidsplan,	ansættelsesudvalg	

Punkter til drøftelse/beslutning 
5. Årshjulet	-	”pipeline”	i	den	kommende	tid	

Opfølgning 
6. Igangværende	projekter	/	sager	

a. Gavepolitik	-	Bilag	1	
7. Økonomi	

a. Budget-justeringer	
8. Evt.	

Mødeleder: Rikke Juel Enemærke 

Referent: Birgitte Guldbrandsen 
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Referat 
1. Opfølgning	på	referat	af	sidste	møde	

Afholdelse	af	HB-møde,	generalforsamling	og	Joined	Juniors	i	marts	
Amager	har	overtaget	arrangementet	fra	Vestsjælland.		
	
Vi	taler	om	at	vi	foretrækker	at	fordele	arrangementet	over	to	dage	–	Joined	Juniors	
og	generalforsamling	om	lørdagen,	HB-møde	om	søndagen.	Rikke	melder	tilbage	til	
Amager	i	forhold	til	dette.	
	
Det	foreslås	at	der	bør	være	corona-lyntest	ved	ankomst	til	arrangementet.	Det	er	
der	stemning	for	og	vi	undersøger	nærmere,	når	vi	kommer	tættere	på.	
	
JBs	arrangementer	
Vi	taler	om	at	det	kunne	være	fordelagtigt	at	JBs	arrangementer	i	højere	grad	kobles	
på	lokalforeninger.	JB	er	som	udgangspunkt	interesserede	i	at	prøve	det	af.	Ved	at	
koble	en	lokalforening	til	et	arrangement,	får	lokalforeningen	mulighed	for	at	føje	
arrangementet	til	deres	aktivitetsplan	og	det	giver	desuden	JB	større	forankring	ude	
i	landet.	
	

2. National	styregruppe	–	status	
Der	er	indtil	videre	5,	der	har	meldt	sig	som	interesserede.	Linda	tager	gerne	RM-
hatten	i	gruppen.	JB	har	fundet	et	par	forskellige,	der	kunne	prikkes	på	skulderen.	
	
Birgitte	kontakter	NUDD	ift.	deres	deltagelse	i	arbejdsgruppen.	
	
Første	online	møde	for	interesserede	er	d.	27/1	kl.	17.	Linda	deltager	på	vegne	af	
DL.	
	

3. Indkaldelse	til	Generalforsamling	
a. afklaring	på,	om	vi	skal	søge	dispensation	til	at	afholde	den	virtuelt	

Vi	har	ikke	fået	en	afklaring	fra	DUF.	Såfremt	der	kan	søges	om	dispensation,	
gør	vi	det.	
	

b. reservedato	i	tilfælde	af	udskydelse	
Hvis	det	bliver	relevant,	kan	den	med	fordel	udskydes	til	d.	29/5-21,	hvor	vi	i	
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forvejen	har	HB-møde.	
	

4. Stillingsopslag	
a. Indhold	

Vi	gennemgår	det	udsendte	stillingsforslag	og	retter	til.	
	
Rikke	står	for	opslag	på	jobsider	og	kontakter	Charlotte	for	at	få	opslaget	på	
hjemmesiden.	
	

b. proces,	tidsplan,	ansættelsesudvalg	
Opslaget	deles	hurtigst	muligt.	Ansøgningsfrist	er	d.	18/2.	Der	afholdes	
samtaler	i	uge	8.	
	
Rikke	opretter	en	Dropbox	til	ansøgninger,	hvori	vi	kan	sortere	i	
kandidaterne.	Udvælgelsen	af	relevante	kandidater	til	samtale	finder	sted	
enten	d.	21/2	eller	22/2.	Nærmere	information	herom	bliver	sendt	ud	til	DL,	
når	vi	nærmer	os.	
	
Ansættelsesudvalget	består	af	Rikke,	Birgitte	og	Lea.	Vi	kan	evt.	udvide	
udvalget,	hvis	vi	ønsker	en	anden	samtalerunde.	

Punkter til drøftelse/beslutning 
5. Årshjulet	-	”pipeline”	i	den	kommende	tid	

Den	nationale	arbejdsgruppe	er	det	førstkommende	på	årshjulet.	
	
JB	har	planlagt	et	event	i	februar.	

Opfølgning 
6. Igangværende	projekter	/	sager	

a. Gavepolitik	-	Bilag	1	
Gavepolitikken	godkendes	af	DL	og	bringes	nu	videre	til	HB.	
	

7. Økonomi	
a. Budget-justeringer	

Jesper	fortæller	om	de	justeringer,	der	er	lavet.	Det	er	primært	på	grund	af	
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aflysningerne,	budgettet	er	tilpasset.	
	
Administrationsomkostningerne	er	tunge,	men	også	svære	at	skrue	på.	
	
Økonomien	i	sommerens	programmer	vil	blive	klarlagt	senere	hen	og	tilføjet	
i	budgettet.	
	
Jesper	undersøger	mulighed	for	at	uploade	bilag	til	E-conomic.	
	
Vi	taler	om	at	det	er	vigtigt	at	afsætte	penge	til	juniorerne,	så	der	løbende	kan	
afholdes	aktiviteter	og	holdes	liv	i	foreningen	i	2021.	
	

8. Evt.	
Efter	generalforsamlingen	har	der	været	taget	initiativ	fra	Rikke	og	Birgitte	til	at	
invitere	dem,	der	udtrykte	en	bekymring	under	valget,	til	dialog.	Der	er	blevet	
afholdt	et	møde	d.	20/1	med	dem,	som	havde	mulighed	for	at	deltage,	hvor	
forskellige	bekymringer	og	forbedringsforslag	blev	fremlagt	og	diskuteret.		
	
God	kommunikation	og	respektfuld	dialog	blev	fremhævet,	ligesom	frivilligstrategi	
blev	diskuteret.	
	
Vi	har	opfordret	de	pågældende	til	at	kontakte	os	igen,	hvis	de	har	yderligere	behov	
for	dialog.	


